

Title (en)

Cover with varying uses.

Title (de)

Mehrzweckdecke.

Title (fr)

Couverture à usages multiples.

Publication

EP 0104274 A2 19840404 (DE)

Application

EP 82110998 A 19821127

Priority

- DE 8227249 U 19820929
- DE 8232095 U 19821116

Abstract (en)

Covers of a basic rectangular shape can be used for various purposes if they are provided with a slotted opening (2) which lies in the fold and through which the head can be inserted. Press studs (5) mounted on the sides then serve for connecting the cover at its edges so that openings for the arms are produced and the cover can be used as a cape. In order to be able to use this cover (1) as a sleeping bag, coat or cushion, the cover (1) is additionally provided with a zip (6) arranged along the narrow side (13) and the longitudinal side (4), which zip can preferably be opened in both directions. Furthermore, further halves (12) of press studs are attached to the longitudinal sides (4), which halves interact with halves (5) of press studs situated on the same longitudinal side (4) and thus allow the multi-purpose cover to be used as a coat. The cover is closed at the front by means of further halves (14, 15) of press studs attached on the narrow side (7). A pouch (10) is attached on the narrow side (7), the opening (11) of which pouch is directed towards the multi-purpose cover (1). The multi-purpose cover (1) can be stored in this pouch so that it can also be used as a cushion. <IMAGE>

Abstract (de)

Decken mit rechteckförmiger Grundform sind dann als Mehrzweckdecken zu verwenden, wenn diese mit einer schlitzförmigen Öffnung (2) versehen sind, die in der Falzstelle liegt und durch die der Kopf zu stecken ist. An den Seiten angebrachte Druckknöpfe (5) dienen dann dazu, die Decke an ihren Rändern zu verbinden, so daß Öffnungen für die Arme entstehen und die Decke als Umhang zu verwenden ist. Um diese Decke (1) auch als Schlafsack, Mantel wie auch als Kissen verwenden zu können, ist die Decke (1) zusätzlich mit einem längs der Schmalseite (13) wie den Längsseiten (4) angeordneten Reißverschluß (6) versehen, der vorteilhaft zweiseitig aufziehbar ist. Des Weiteren sind zumindest an den Längsseiten (4) weitere Druckknopfhälften (12) angebracht, die mit einer auf der gleichen Längsseite (4) liegenden Druckknopfhälfte (5) zusammenwirken und so die Verwendung der Mehrzweckdecke als Mantel gestatten. An der Brustseite wird die Decke mittels weiterer an der Schmalseite (7) angebrachter Druckknopfhälften (14, 15) verschlossen. An der Schmalseite (7) ist eine Packtasche (10) angebracht, deren Öffnung (11) zur Mehrzweckdecke (1) hin gerichtet ist. In diese Packtasche ist die Mehrzweckdecke (1) verstaubar, so daß diese auch als Kissen verwendbar ist.

IPC 1-7

A47G 9/02; A47G 9/00

IPC 8 full level

A41D 15/04 (2006.01); **A45F 4/00** (2006.01); **A47G 9/02** (2006.01); **A47G 9/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

A41D 15/04 (2013.01); **A45F 4/00** (2013.01); **A47G 9/064** (2013.01); **A47G 9/086** (2013.01)

Cited by

CN102389243A; RU193468U1; EP2524629A1; GB2485587A; GB2485587B; FR2686492A1; CN104586164A; DE102022132545A1; WO2017067015A1; KR100948421B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0104274 A2 19840404; EP 0104274 A3 19850320

DOCDB simple family (application)

EP 82110998 A 19821127